
Protokół Nr LXV/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 14 marca 2024r.

LXV Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 14 marca 2024r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:06 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Wojciech Dudek
– Joanna Kurasz. 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr LXV/793-808/24.

1. Otwarcie posiedzenia
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 15 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Matuszczyk oraz Radnego 
Grzegorza Kaczmarczyk. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Grażynę Matuszczyk.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (6) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Damian 
Mrowiec, Adam Ratka
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2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność uzupełnienia porządku obrad o dodatkowy 
projekt uchwał dotyczący przedłużenia terminu załatwienia wniosku w sprawie transmisji posiedzeń 
komisji. Dodał, że zmieniona zostanie również kolejność przegłosowania uchwał w pkt 7, jako pierwszy 
będzie projekt uchwały dot. pokrycia w części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami. 

Na posiedzenie dotarł Radny Damian Mrowiec – 16 osób obecnych

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia 
wniosku. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (5) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Adam 
Ratka

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z LXIV Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Sprawozdania:
a) z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Orzeszu za 2023r.,
b) z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za rok 2023,
c) z funkcjonowania Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Orzeszu na lata 2023-2027 za rok 2023.
Przewodniczący powiedział, że sprawozdania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej zostały Radnym 
wcześniej udostępniony i poprosił o zadawanie ewentualnych pytań. Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Na posiedzenie dotarł Radny Adam Ratka – 17 osób obecnych

5. Zadania modernizacyjne infrastruktury drogowej oraz funkcjonowanie komunikacji w mieście
Pani Mariola Szczekała omówiła zadania modernizacyjne infrastruktury drogowej oraz funkcjonowanie 
komunikacji w mieście, co zostało zamieszczone w załączniku do niniejszego protokołu.
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Odpowiadając na pytanie Pani Mariola Szczekała wyjaśniła, że koszty realizacji poszczególnych zadań 
drogowych zależą od złożonych przez wykonawców ofert. 
 
W związku z pytaniem dotyczącym remontu chodników przy drogach gminnych poinformowała, że 
wykonanie tych zadań wiąże się z koniecznością zabezpieczenia w budżecie środków finansowych na 
konkretną realizację. Dodała, że środki zabezpieczone na remonty bieżące wykorzystywane są na 
zlikwidowanie ubytków w nawierzchniach dróg oraz czyszczenie niedrożnych kanalizacji i nie może być
mowy o wykorzystaniu ich na remonty chodników. 

Burmistrz dopowiedział, że jeżeli pojawią się wolne środki, to będą one mogły być przekierowane na 
zadania związane z remontem chodników przy drogach gminnych.

Radny Lechosław Łukasik zapytał dlaczego gmina ma deficyt, skoro jest mowa o wolnych środkach, 
które można będzie przeznaczyć na remonty chodników.

Radny Lechosław Łukasik zgłosił sprawę busa bezpłatnej linii, który bez zatrzymania przejechał przez 
centrum przesiadkowe w Orzeszu w godzinach zupełnie nieskorelowanych z przyjazdami pociągów.

6. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały Radnym 
dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił, że:
• trwają roboty budowlane przy rozbudowie Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o 

dziewięciooddziałowe przedszkole, 
• trwa procedura przetargowa dot. oceny ofert, które wpłynęły na zadanie rozbudowy Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie,
• zamontowano panele fotowoltaiczne na budynku oddziału przedszkolnego Nr 5 w Orzeszu-

Zazdrości,
• trwa projektowanie zadania „Wymiana nieekologicznego źródła ciepła na niskoemisyjne źródło 

ciepła wraz z budową instalacji fotowoltaicznej w budynku ZGKiM przy ul.Wieniawskiego w 
Orzeszu”,

• trwa procedura przetargowa zadania „Dobudowa klatki schodowej w budynku Przedszkola Nr 1 w
Orzeszu”,

• miasto otrzymało 392.500,00zł dofinansowania do zadania „Modernizacja kompleksu sportowego
Moje boisko – ORLIK 2012”,

• w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się spotkanie z pełnomocnikiem ds. CPK, na którym 
wręczono pismo włodarzy z prośbą o zawieszenie postępowania w RDOŚ na czas przeprowadzenia 
audytu,

• w Szkole Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie odbyło się spotkanie z mieszkańcami odnośnie 
przebiegu Kolei Plus. Na spotkaniu byli również obecni projektanci i przedstawiciele PKP,

• miasto Orzesze znalazło się na 73 miejscu w kategorii „Miasteczka” w opublikowanym przez 
pismo samorządu terytorialnego „Wspólnota” zestawieniu gmin w Polsce „Sukces kadencji 2018-
2023”. 
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Radni poruszyli sprawy:
• przebiegu Kolei Plus starym śladem przez Bełk,
• etapu, na jakim jest budowa kanalizacji sanitarnej w Jaśkowicach,
• przystąpienia do Metropolii Górnośląsko-Zagłębiowskiej,
• adaptacji budynku przy szkole na oddział przedszkolny w Woszczycach,
• montażu tablicy informacyjnej na skwerze w Woszczycach,
• miejsca dla harcerzy na terenie miasta,
• rozwiązania problemu komunikacyjnego przy ul.Spokojnej w Orzeszu-Zawiści,
• terminowości wykonania rozbudowy Szkoły Podstawowej w Zawiści o dziewięcioodziałowe 

przedszkole,
• pisma do PKP w sprawie wydłużenia składów pociągów,
• konarów drzew, które wchodzą w drogę – teren, który należy do Huty Szkła,
• samochodów ciężarowych wjeżdżających na ul.Szklarską, pomimo ograniczenia tonażu. 

Przewodniczący:
• poprosił, aby na bieżąco informować mieszkańców, jakie odcinki DW 925 będą remontowane,
• zwrócił uwagę na konieczność poprawy stanu dróg: ul.Szklarskiej, Partyzantów, Ramży, 

Wolności i Stuska, 
• poinformował, że przez Powiat Mikołowski realizowany jest remont ul.Bukowina,
• przedstawił pismo mieszkanki w sprawie remontu ul.Jasnej, 
• odczytał rezygnację z mandatu Radnej Rady Miejskiej Orzesze – Joanny Kalus-Grzegorzek. 

Wyjaśnił, że zgodnie z przepisami rezygnacja została przesłana do komisarza wyborczego w 
Bielsku-Białej,

• przedstawił odpowiedź PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. na uchwałę Rady Miejskiej Orzesze dot.
poparcia stanowiska przyjętego Uchwałą Rady Miasta Tychy w sprawie realizacji przedsięwzięcia 
pn.: "Rewitalizacja linii kolejowych nr 140/169/179/885/138 połączenia: Orzesze-Jaśkowice - 
Tychy - Baraniec - KWK Piast - Nowy Bieruń – Oświęcim",

• poinformował, że do Urzędu wpłynął wniosek mieszkańców o utworzeniu Orzeskiej Rady 
Seniorów,

• odczytał pismo Archidiecezji Katowickiej dot. dni skupienia dla samorządowców,
• powiedział, że ostatnia Sesja Rady Miejskiej obecnej kadencji odbędzie się 25 kwietnia 2024r., 

zaś Komisja Budżetu 23 kwietnia 2024r.

Na posiedzenie dotarł Radny Artur Brandys. 

7. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej pokrycia w części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (6) Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna 
Kurasz, Jan Spendel

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2024-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2024-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

c) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel
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d) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat obowiązujących na terenie cmentarza komunalnego 
w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia opłat obowiązujących na terenie cmentarza komunalnego               
w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

e) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko-Augsburskiej w 
Orzeszu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyznania dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko-Augsburskiej w 
Orzeszu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków lub znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

f) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 
Administracji o zmianę granic Gminy Orzesze z Gminą Ornontowice
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Pan Tomasz Szier powiedział, że zmienione granice będą obowiązywały od 1 stycznia 2025r. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
o zmianę granic Gminy Orzesze z Gminą Ornontowice. 
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 
położonych przy ul.Wiejskiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych położonych przy 
ul.Wiejskiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej 
przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej przy 
ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel
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i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej 
przy ul.Zacisze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej przy 
ul.Zacisze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w 
Gardawicach
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w 
Gardawicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

l) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Przedstawił protokół z dnia 14 marca 2024r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w sprawie:

– zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Miasta Orzesze

– zmiany uchwały  w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

Pan Tomasz Szier wyjaśnił, że zgodnie ze zmienianą uchwałą miasto może odbierać odpady 
wielkogabarytowe. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Kaczmarczyk
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

m) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
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Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Kaczmarczyk
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

n) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta 
Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Adam Ratka
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

o) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec realizacji inwestycji Kolei Plus 
”Uzupełnienie sieci o połączenie kolejowe Jastrzębia-Zdroju z Katowicami” na podstawie wariantu 
II projektowanego po historycznym śladzie linii kolejowej nr 159 w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia sprzeciwu wobec realizacji inwestycji Kolei Plus ”Uzupełnienie 
sieci o połączenie kolejowe Jastrzębia-Zdroju z Katowicami” na podstawie wariantu II projektowanego 
po historycznym śladzie linii kolejowej nr 159 w Orzeszu. 
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Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Kaczmarczyk
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

p) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku
Przewodniczący odczytał pismo mieszkańca dot. transmitowania obrad komisji. Wyjaśnił, że ze względu 
na termin następnej sesji, należy przedłużyć termin załatwienia wniosku.  

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przedłużenia terminu załatwienia wniosku. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Spendel

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXV 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                               Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                                      mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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